
У СЛАВУТИЧІ 
РЕАЛІЗУЄТЬСЯ ПРОЕКТ 

ПО СТВОРЕННЮ НОВИХ 
РОБОЧИХ МІСЦЬ 

Чи буде місто енергетиків Славутич 
жити у благополуччі та достатку після 
виведення Із експлуатації Чорнобильсь-
кої АЕС? Це далеко не гіпотетичне пи-
тання дедалі більше нагадує своєю не-
відворотністю і змушує міську владу та 
адміністрацію АЕС шукати радикальних 
шляхів, щоб зменшити негативні наслід-
ки вимушеного кроку. 

Цими днями в Славутичі під головуван-
ням мера міста Володимира Удовиченка від-
булося чергове засідання громадської ради 
з розвитку міста. Йшлося, зокрема, про ро-
боту над проектом Закону України "Про ро-
звиток підприємництва і організацію нових 
робочих місць у зв'язку з достроковим ви-
веденням із експлуатації ЧАЕС". Попередньо 
мова йде про 12 тисяч нових робочих місць. 
З цією ж метою у Славутичі створюється 
Агентство з розвитку бізнесу. Рішення про 
фінансування спеціального проекту по ство-
ренню цього Агентства (до речі, унікального 
в Україні) було прийнято керівництвом Єв-
ропейсько ї програми ТАСІС в Брюсселі . 
Більше того, з грудня минулого року цей 
проект із стадії побажань і дискусій пере : 

йшов у стадію практичної реалізації 
Серед головних напрямів широкомас-

штабної соціальної програми в Славутичі є 
також надання методичної і практичної до-
помоги підприємцям міста, сприяння міс-
цевій адміністраці ї і керівництву ЧАЕС в 
розробці концепці ї соціально-економічної 
стратегії розвитку міста. 

Уже найближчим часом для роботи в 
агентстві будуть відібрані бізнес-консультан-
ти із числа претендентів, котрі успішно опа-
новують спеціальну міжнародну навчальну 
програму. Затим буде проведено конкурс 
бізнес-ідей. Консультаційну підтримку реа-
лізації проекту в Славутичі забезпечує ком-
панія " Київ менеджментконсалт"( керівник 
проекту - кандидат економічних наук Віктор 
Коростельов). 

В о л о д и м и р КОСТЕНКО, 
м.Славутич. 


